
PROTOKÓŁ XXI FORUM SAMORZĄDOWEGO POWIATU POLICKIEGO 

26 października, 2020 r.,  

 

Forum odbyło się w formie zdalnej, w obradach uczestniczyli:  

1. Cezary Arciszewski – Przewodniczący Rady Powiatu w Policach; 

2. Jarosław Burba – Burmistrz Nowego Warpna; 

3. Teresa Dera – Wójt Gminy Dobra; 

4. Beata Chmielewska – Członek Zarządu Powiatu w Policach; 

5. Grzegorz Ufniarz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Policach; 

6. Joanna Napiwodzka – Wicestarosta Policki; 

7. Andrzej Bednarek – Starosta Policki; 

8. Jakub Pisański – I Zastępca Burmistrza Polic; 

9. Władysław Diakun - Burmistrz Polic. 

Po powitaniu obecnych Przewodniczący Rady Powiatu w Policach, Cezary Arciszewski 

przeszedł do realizacji zaplanowanej agendy.  

  

1. Zmiany w Strefie Płatnego Parkowania w Szczecinie, propozycja wspólnego 

wystąpienia do Prezydenta Miasta Szczecina. 

Wójt Gminy Dobra Teresa Dera poruszyła kwestię Uchwały Rady Miasta Szczecina 

w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania, opłat za postój pojazdów 

samochodowych w Strefie Płatnego parkowania na drogach publicznych Miasta 

Szczecin oraz sposobu ich pobierania, która wejdzie w życie 1 kwietnia 2021 r. 

W uchwale zmieniono zapisy dotyczące abonamentów, mianowicie abonamenty 

roczne, półroczne, miesięczne będą dostępne wyłącznie dla mieszkańców Szczecina. 

Osoby spoza Szczecina będą mogły zakupić abonament na określoną liczbę dni 

roboczych od 1 do 23 dni z opłatą dzienną 30 zł. Stanowi to duży problem dla 

mieszkańców gmin ościennych, którzy pracują w Szczecinie i codziennie dojeżdżają 

samochodem do pracy.  

Zaproponowała wspólne wystąpienie do Rady Miasta lub Prezydenta Miasta Szczecina 

dot. możliwości nabycia abonamentów przez osoby pracujące w Szczecinie. Pozostali 

uczestnicy poparli wystąpienie, ustalono, że Gmina Dobra we współpracy 

z pozostałymi samorządami  przygotuje projekt wystąpienia. 

 

2. Filia Wydziału Komunikacji. 

Temat został zaproponowany przez Gminę Kołbaskowo, z uwagi na nie uczestniczenie 

w spotkaniu przedstawiciela głos zabrał Starosta Policki Andrzej Bednarek, który 

poinformował, że funkcjonowanie filii w Przecławiu jest zawieszone od momentu 

rozpoczęcia pandemii, a pracownicy zostali przeniesieni do wydziału Komunikacji 

i Transportu w Policach. Na chwilę obecną nie jest planowane otwarcie filii, po 

pierwsze ze względu na spadek dochodów z komunikacji, a po drugie ze względu na 

realizowaną centralizację starostwa i umożliwienie realizacji wszystkich spraw 

w jednym miejscu. Planowane jest utworzenie większej liczby okienek, od niedawna 

istnieje możliwość umówienia terminu wizyty, aby można załatwić sprawy bez 

konieczności oczekiwania w kolejce.  



3. Stan dróg.  

Temat również zaproponowany przez Gminę Kołbaskowo, ale ze względu na 

nieobecność przedstawicieli gminy trudno odnieść się do tematu. Starosta Policki 

Andrzej Bednarek przekazał, że inwestycje dot. dróg powiatowych w Stobnie, czy na 

odcinku Wołczkowo-Dobra są realizowane bez większych utrudnień. 

    

4. Charakter i finansowanie Dziennego Domu Senior Plus. 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska poruszyła temat opłat za 

funkcjonowanie Dziennego Domu Senior +. Koszt jego funkcjonowania ponoszą gminy 

w odniesieniu do ilości osób korzystających z opieki z terenu danej gminy, poprzez 

dopłatę różnicy między wpłatą uczestnika, a rzeczywistym kosztem. Podczas pandemii 

Dzienny Dom nie funkcjonuje w standardowym zakresie, niemniej jednak usługi 

realizowane są w innej formie, przykładowo przez dowóz posiłków. Padło pytanie czy 

poszczególne jednostki będą ponosić te koszty. Gmina Dobra potwierdziła, Gmina 

Police odpowie w późniejszym terminie, natomiast z uwagi na nieobecność 

przedstawicieli Gminy Kołbaskowo zostanie to omówione w innym terminie. 

Starosta Policki Andrzej Bednarek nadmienił, iż polityka senioralna realizowana jest 

przez powiat w imieniu samorządów i jej realizacja wyłącznie przez powiat będzie 

niezmiernie trudna. Zaproponował zastanowienia się nad przekazaniem tego zadania 

organizacji, która samodzielnie będzie realizować to zadanie, rozliczając się 

z poszczególnymi gminami, bez pośrednictwa powiatu. 

 

5. Finansowanie RCWON 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska przekazała, że inwestycja 

Regionalnego Centrum Wsparcia Osób Niesamodzielnych jest na ukończeniu, nie mniej 

jednak w ramach tego przedsięwzięcia  już 12 seniorów objętych jest pomocą w postaci 

zakupów czy innej pomocy doraźnej. W tym miejscu, z uwagi na nieobecność 

przedstawicieli prośba do Gminy Kołbaskowo o rozmowę na ten temat w innym 

terminie. 

  

6. Siedziba Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej/ organizacji pozarządowych. 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska poinformowała, że Poradnia 

Psychologiczno-Pedagogiczna przeniesiona zostanie do budynku po byłym internacie 

ośrodka przy ul. Korczaka 5, obecnie działają tam 3 organizacje pozarządowe. Z tego 

względu poprosiła Gminę Police o uzgodnienie lokalizacji, aby można było je 

przenieść. 

 

Wolne wnioski 

 

7. Oznakowanie dróg rowerowych na terenie Powiatu Polickiego 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Policach Grzegorz Ufniarz poruszył temat 

oznakowania tras rowerowych w powiecie, podanie kilometrów, atrakcji znajdujących 

się po drodze, byłaby to zachęta dla rowerzystów z korzystania z tras alternatywnych. 

Zachęcić środowiska rowerowe do współpracy przy tworzeniu. 

Wójt Gminy Dobra Teresa Dera powiedziała, że jest to fajna inicjatywa, obecnie Gmina 

Dobra przygotowuje projekt, aby oznakować ścieżki rowerowe na terenie gminy 

i stworzyć mapę połączenia rowerowego Gminy Dobra z okalającymi 

miejscowościami. 



Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska zaproponowała, że powiat 

będzie koordynatorem działań zmierzających do jednolitego oznakowania wszystkich 

tras. 

 

8. Sprawa likwidacji Sądu Rejonowego w Policach. Nowe informacje 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Policach Grzegorz Ufniarz wskazał na problemy 

Sądu Rejonowego w Policach, obecnie funkcjonują dwa wydziały, jeśli byłyby 

możliwości lokalowe przeniesiono by również np. Wydział Cywilny. 

Starosta Policki Andrzej Bednarek wskazał, że powiat przekazał swoje mienie na rzecz 

sądu, w związku z czym jest zainteresowany dalszym jego funkcjonowaniem.  

 

9. Sprawy różne 

Na koniec poruszono kwestię funkcjonowania Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 

Budowlanego w Policach oraz dofinansowania inwestycji realizowanych na terenach 

po byłych PGR-ach.  

 

Termin kolejnego form nie został ustalony, uzgodniono, ze będzie wyznaczony 

w momencie kiedy pojawią tematy do omówienia 

 

Sporządziła: Karolina Wilk 
Naczelnik Wydziału Planowania i Inwestycji 


